

authority, and by whom they have been appointed, and the amount of the daily, monthly or yearly pay of each.—Carried.

Hon. Mr. Botsford gave notice of an address for Thursday next to His Excellency the Governor General, that His Excellency will be pleased to cause to be laid before this House a detailed statement of the expense incurred in keeping up the Parliament and Departmental Buildings at Ottawa from the 30th of June, 1867, to the 30th of June, 1868, including the salaries of the superintendents, employees, and watchmen in charge of the same, specifying in detail the total amount expended in fitting up, making alterations, grading grounds, lighting, heating, ventilating, furnishing, and all other expenses incurred on the said Public Buildings in the maintenance thereof.

Hon. Mr. Campbell introduced a Bill, intituled "An Act respecting Joint Stock Companies incorporated by Letters Patent." Said Bill was read a first time, and ordered to be read a second time on Thursday next.

On motion of **Hon. Mr. Bureau**, seconded by **Hon. Mr. Wilson**,

It was ordered that the petition of Georges Pouliot and Hélène Fiset, widow of the late Georges Boissonnault be referred to the committee appointed to examine and report upon the Contingent Accounts of the Senate for the present session.

Hon. Mr. Chapais presented to the House a Bill intituled "An Act respecting Patents of Invention." Read a first time—to be read a second time to-morrow.

Hon. Mr. Campbell introduced a Bill intituled "The Joint Stock Companies General Clauses Act." Read a first time—second reading fixed for Thursday next.

Hon. Mr. Campbell moved that the name of Hon. Mr. Burnham be substituted for that of Hon. Mr. McDonald on the Contingent Committee.—Carried.

On motion of **Hon. Mr. Campbell** the House adjourned.

nomination et le pouvoir en vertu duquel ils ont été nommés; le nom de celui qui les a nommés, et le salaire quotidien, mensuel ou annuel de chacun.—Adopté.

L'honorable M. Botsford donne avis d'une adresse à présenter jeudi prochain à Son Excellence le Gouverneur Général: qu'il plaise à Son Excellence de faire déposer au Sénat un bilan détaillé des frais d'entretien des édifices du Parlement et des départements à Ottawa, du 30 juin 1867 au 30 juin 1868, y compris les salaires des concierges, des employés, et des gardiens de ces édifices, précisant en détail le montant total dépensé pour la remise en état, les modifications, le nivellement des terrains, l'éclairage, le chauffage, la ventilation, l'ameublement, et toutes les autres dépenses d'entretien de ces édifices publics.

L'honorable M. Campbell présente un Bill intitulé: «Acte relatif aux compagnies par actions constituées en corporations par lettres patentes.» Ce Bill est lu une première fois et il est décidé qu'il soit lu une deuxième fois jeudi prochain.

Sur motion de **l'honorable M. Bureau**, appuyé par **l'honorable M. Wilson**.

Il est décidé de soumettre la requête de Georges Pouliot et d'Hélène Fiset, veuve de feu Georges Boissonnault, au Comité chargé d'enquêter et de faire rapport sur les comptes contingents de la session actuelle.

L'honorable M. Chapais dépose au Sénat un Bill intitulé: «Acte concernant les brevets d'invention». Première lecture en est faite; deuxième lecture demain.

L'honorable M. Campbell dépose un Bill intitulé: «Acte du Canada relatif aux clauses des compagnies par actions» Première lecture en est faite; deuxième lecture fixée à jeudi prochain.

L'honorable M. Campbell propose qu'on remplace le nom de l'honorable M. McDonald par celui de l'honorable M. Burnham sur la liste des membres du Comité des comptes contingents.—Adopté.

Sur motion de **l'honorable M. Campbell**, le Sénat s'ajourne.